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FRAMLEGG TIL BUDSJETT - UTTALE 

Vedlegg:
Melding om vedtak - Formannskapet si innstilling til kommunestyret
ØKONOMIPLAN 2022-2025 OG BUDSJETT 2022 FOR VAKSDAL KOMMUNE - KOMMUNEDIREKTØREN 
SITT FRAMLEGG (L)(250453)
Økonomiplan 2022-2025 og Budsjett 2022 Vaksdal Kommune - kommunedirektøren sitt forslag
Gebyrregulativ for vass- og avlupstenestene i Vaksdal kommune i 2022
Budsjettforslag 2022 - frå SV,Sp, Høgre og Frp

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Alternativ 1

Utvalet/rådet gjev følgjande uttale til Budsjett 2022:________________

Alternativ 2

Utvalet/rådet tek saka til orientering.

Forslag til uttale frå Fagforbundet:

Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert 
så tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.



Forslag frå SV, Høgre og FrP, ført inn i møteportalen av Erlend Hesjedal-Johannessen, H:

Administrasjonsutvalet ber om at arbeidstakarorganisasjonane vert involvert så tidleg som mogleg 
ved forslag budsjett, omorganisering eller organisasjonsendring. Vaksdal Kommune har som 
målsetting at ingen skal seiast opp som følgjer av omstillingsprosessar. Eventuell nedbemanning 
skal først løysast gjennom frivillege avtalar, omplassering til anna arbeid i kommunen eller 
omskulering - vidareutdanning.

Administrasjonsutvalet - Sak 16/2021

ADM - Behandling:
På vegne av fagforbundet la Margrethe Kydland fram følgjande tilleggsforslag:

Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert 
så tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.

Thor Andersen, Ap gjekk gjennom Arbeidarpartiet sitt tilleggsforslag for budsjett 2022.  
Endingsforslaget var ikkje endeleg og det vil bli justeringar før det vert lagt fram for 
kommunestyret 14. desember.  

På vegner av SV, Høgre og Frp la Erlend Hesjedal- Johannessen fram følgjande tilleggsforslag:

Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert 
så tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.

Administrasjonsutvalet tek saka til orientering.

Fagforbundet sitt forslag vart sett opp mot SV,H og Frp sitt forslag til vedtak:

Fagforbundet sitt vedtak fekk 4 stemmer (Thor Andersen, Ap, Heidi Rongved, Ap, Alexandra Nilsen, 
Fagforbundet, Margrethe Kydland, Fagforbundet) mot  fellesforslaget som fekk 4 stemmer (Kjartan 
Haugsnes, SV, Erlend Hesjedal- Johannessen, H, Trond Olav Magnussen,H, Boris Groth, Frp).  

Dersom tal stemmer for dei ulike forslaga er likt, er det møteleiar Kjartan Haugsnes, SV sin stemme 
som vart avgjerande, jamfør kommunelova § 11-9 og forslaget til SV, H og Frp vart vedteke.

ADM - Tilråding/Vedtak:
Administrasjonsutvalet tel saka til orientering.

Administrasjonsutvalet ber om at arbeidstakarorganisasjonane vert involvert så tidleg som mogleg 
ved forslag budsjett, omorganisering eller organisasjonsendring. Vaksdal Kommune har som 
målsetting at ingen skal seiast opp som følgjer av omstillingsprosessar. Eventuell nedbemanning 
skal først løysast gjennom frivillege avtalar, omplassering til anna arbeid i kommunen eller 



omskulering - vidareutdanning.

Saksopplysningar: 

Formannskapet si tilråding til budsjett for 2022 er ute til offentleg ettersyn frå 24.11.20. 
Dokumenta vert med dette oversendt til utvalet/rådet for uttale

Formannskapet si tilråding frå møte 23.11.21, sak  92/2021 er lagt ved saka.  Under 
vedtaksbehandling signaliserte parti/partigrupper at det vil bli lagt fram alternative framlegg til 
budsjett direkte i kommunestyremøtet 14.12.21. Dei alternative budsjettframlegga er per i dag 
ikkje ferdigstilt og ordførar ba kommunedirektøren om å ettersende desse til dei ulike utvala/råda 
så snart desse er mottekne. 

Kommunedirektøren sitt forslag «Økonomiplan 2022-2025 og Budsjett 2022 Vaksdal Kommune» er 
tilgjengeleg for gjennomlesing på innsyn, saman med Gebyrregulativ for vass- og avlaupstenestene 
og Gebyrregulativ for plan og  byggesak.

https://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020022206&dokid=1449415&versjon=1&variant=A&
https://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020022206&dokid=1449419&versjon=1&variant=A&
https://innsyn.sing.no/Vaksdal/innsyn/wfdocument.ashx?journalpostid=2020022206&dokid=1449437&versjon=1&variant=A&

